

The 3 most powerful weight loss supplements in the world, are now available together in one easy capsule!

- ✓ Appetite Suppressant: eliminates nagging food cravings
- ✓ Burn Fat Quickly
- ✓ All Natural – made right here in Canada, under strict Good Manufacturing Practice (GMP) guidelines.

Les 3 plus puissants suppléments de perte de poids dans le monde, sont maintenant disponibles ensemble dans une capsule facile!

- ✓ Appétit: élimine les fringales lancinante
- ✓ Brûler les graisses rapidement
- ✓ All Natural - fait ici, au Canada, en vertu de bonnes pratiques de fabrication des lignes directrices strictes

SUGGESTED USE: Take 2 capsules daily with water, one before breakfast and one before lunch with a large glass of water. Store between 15°C-25°C.

CONSEILS D'UTILISATION: Prendre 2 capsules par jour avec de l'eau, un avant le petit déjeuner et un déjeuner avec un grand verre d'eau. Conserver entre 15°C-25°C.



Manufactured in Canada for:
Bioparanta Inc
Ottawa, K4M0B9, Ontario, CANADA
Customer service: 813-878-3745
www.Bio-Paranta.com



SURELY SLIM MAX



NEW WEIGHT MANAGEMENT SUPPORT
NOUVEAU SOUTIEN À LA PERTIE DE POIDS

Dietary Supplement

60 Vegetarian Capsules NPN 80054234

MEDICINAL INGREDIENTS INGRÉDIENTS MÉDICINAUX

Serving Size: 2 Capsules

Portion: 2 Capsules

Servings per bottle: 30

Portions par bouteille: 30

Amount per serving/ Montant par portion		%DV
Garcinia Cambogia (50% Extract)	400 mg	*
Green Coffee Bean Extract/ Extrait de café vert (50% Chlorogenic Acid)	400 mg	*
Green Tea Extract/ Extrait de Thé Vert (98% polyphenols, 70% catechins, ECG 45% and 6% caffeine)	100 mg	*

%DV: Daily Value Not Established/ Valeur quotidienne non établie

Other Ingredients: Raspberry Ketones, Hydroxypropyl methylCellulose, Magnesium Stearate.

CAUTION: Do not exceed recommended dose. Pregnant or nursing women or children under the age of 16 and individuals with known medical conditions should consult a physician before using this or any dietary supplement. Keep out of reach of children. Do not use if the safety seal is damaged or broken.

ATTENTION: Ne pas dépasser la dose recommandée. Les femmes ou les enfants de moins de 16 ans et les personnes ayant des conditions médicales connues existantes ou qui allaient devraient consulter un médecin avant d'utiliser ce produit ou tout complément alimentaire. Tenir hors de portée des enfants. Ne pas utiliser si le sceau de sécurité est endommagé ou cassé.

*The statement on this product has not been evaluated by Health Canada or FDA (US Food and Drug Administration). This product is not intended to diagnose, treat, cure or prevent any disease.

* La déclaration sur ce produit n'a pas été évaluée par Santé Canada ou la FDA (US Food and Drug Administration). Ce produit n'est pas destiné à diagnostiquer, traiter, guérir ou prévenir une maladie quelconque.